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Από το υπ’ αριθ. 24/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 715/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση πρακτικού (4ο) επιτροπής παρακολούθησης και 
παραλαβής του έργου «Προμήθεια και εγκατάσταση 
Ευρυζωνικού Δικτύου Οπτικών Ινών στο Δήμο Βέροιας». 

 
       Σήμερα 15 Δεκεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-12-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Ε. Σοφιανίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Καλαϊτζίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Γ. Ορφανίδης Β. Ρήσσου 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Κ. Καπανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 715/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Δελαβερίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.  716/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Δελαβερίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 717/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Σ. Μηλιόπουλος. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Σ. Παναγιωτίδης 
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Σακαλής 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 721/2008 απόφασης αποχώρησαν 

οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Β. 
Γιαννουλάκης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 722/2008 απόφασης Μ. 
Σουμελίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Δελαβερίδης, Μ. Τρανίδης, Β. 
Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 724/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καπετανίδης, Β. 
Ρήσσου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 725/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Παπαστεργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Α. 
Δελαβερίδης, Σ. Παναγιωτίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 732/2008 απόφασης αποχώρησε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 733/2008 απόφασης προσήλθε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
 

23. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Γουναράς 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον αντιδήμαρχο τεχνικών, ο 
οποίος εξέθεσε στο συμβούλιο τα εξής: 
 Η εταιρεία ELECNET Α.Ε. κατέθεσε αίτηση για παράταση του χρόνου 
ολοκλήρωσης του έργου «Προμήθεια και εγκατάσταση ευρυζωνικού δικτύου οπτικών 
ινών Δήμου Βέροιας» και του σχετικού χρονοδιαγράμματος και επειδή μόλις σήμερα 
συνεδρίασε για το θέμα η επιτροπή παρακολούθησης και παραλαβής του έργου, 
προτείνω τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος για να 
προχωρήσει το έργο, το οποίο, όπως γνωμοδότησε και νομικός σύμβουλος του Δήμου 
καθυστέρησε για λόγους ανωτέρας βίας. 

Στη συνέχεια αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το 
θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 15-12-2008 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών Δημητρίου Δάσκαλου,  που έχει ως εξής: 
 Με την υπ’ αριθμ 6624/14-6-2007 σύμβαση του Δήμου Βέροιας, Ανάδοχος 
του έργου «Προμήθεια και εγκατάσταση ευρυζωνικού δικτύου οπτικών ινών Δήμου 
Βέροιας» ανακηρύχτηκε η εταιρία ELECNET A.E.  
 Με την ανωτέρω σύμβαση προβλεπόταν χρονοδιάγραμμα υλοποίησης έργου 
12 μηνών με έναρξη την 14/6/2007 και λήξη τη 14/6/2008 
 Με την υπ’ αριθμ. 42/2008 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας 
δόθηκε παράταση του χρονοδιαγράμματος υλοποίησης του ανωτέρω έργου κατά 100 
ημέρες με νέα ημερομηνία έναρξης την 23/9/2007 και λήξης την 23/9/2008. 
 Με την υπ’ αριθμ. 491/2008 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας 
δόθηκε εν νέου παράταση του χρονοδιαγράμματος υλοποίησης του ανωτέρω έργου 
ως την 30/11/2008. 
 Με το υπ’ αριθμ. 12360/26-11-2008 έγγραφό της η ανάδοχος εταιρία 
ELECNET A.E. αιτείται νέας παράτασης του χρονοδιαγράμματος υλοποίησης του 
έργου «Προμήθεια και εγκατάσταση ευρυζωνικού δικτύου οπτικών ινών Δήμου 
Βέροιας», χωρίς αίτηση τροποποίησης του σχετικού συμβατικού τιμήματος, μέχρι τη 
31/1/2009. 
 Ο επικαλούμενος λόγος του νέου αιτήματος είναι οι καθυστερήσεις στη 
παραλαβή υλικών λόγω της απεργίας των εργαζομένων στη SIEMENS και 
κατάληψης των αποθηκών της.  
 Η Επιτροπή Παρακολούθησης και Παραλαβής του έργου εξέτασε το ανωτέρω 
αίτημα και συνέταξε το επισυναπτόμενο 4ο πρακτικό της με το οποίο αποδέχεται την 
παράτασης του χρόνου ολοκλήρωσης της «Προμήθεια και Εγκατάσταση 
Ευρυζωνικού Δικτύου Οπτικών Ινών Δήμου Βέροιας», με καταληκτική ημερομηνία 
λήξης την 30/1/2009, χωρίς αλλαγή του χρηματικού τιμήματος της υπ’ αριθμ. 
6624/14-6-2007 σύμβασης. 
 Βάση της σύμβασης 6624/14-6-2007 και του ΕΚΠΟΤΑ άρθρο 27, αρμόδιο 
όργανο για την παράταση του χρόνου της σύμβασης και του χρόνου παράδοσης του 
έργου είναι η το Δημοτικό Συμβούλιο της Αναθέτουσας Αρχής. 
 Με το παρών διαβιβάζουμε το αίτημα της αναδόχου εταιρίας ELECNET A.E. 
συνοδευόμενο από τη γνωμοδότηση της Επιτροπή Παρακολούθησης και Παραλαβής 
του έργου, όπως αυτή αποτυπώνετε στο 4ο πρακτικό της, προκειμένου να αποφασίσει 
το Δημοτικό Συμβούλιο για τη χορήγηση η μη της αιτηθείσας παράτασης μέχρι την 
31/1/2009, καθώς και την έγκρισή του για τις ανάλογες τροποποιήσεις της σύμβασης 
σε όλα τα σχετικά με χρόνους σημεία της (π.χ. περίοδος εγγύησης καλής λειτουργίας, 
κλπ). 

 
 



 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Το Δ.Σ., μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη : 

1.- Το από 15-12-2008 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Δ. Δάσκαλου  
2.- Το από 26-11-2008 αίτημα της αναδόχου εταιρείας  
3.- Την αριθ. 243/2007 απόφαση της Δ.Ε., με την οποία εγκρίθηκαν τα πρακτικά 
διαγωνισμού του έργου: «Προμήθεια και εγκατάσταση Ευρυζωνικού Δικτύου 
Οπτικών ινών Δήμου Βέροιας» και η ανάθεση εκτέλεσης του έργου στην εταιρεία 
ELECNET Α.Ε. 
4.- Την αριθ. 462/2006 απόφασή του, με την οποία ορίσθηκαν τα μέλη της επιτροπής 
παρακολούθησης και παραλαβής του παραπάνω έργου. 
5.- Την αριθ. 42/2008 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η παράταση της 
σύμβασης και του χρονοδιαγράμματος υλοποίησης του παραπάνω έργου κατά εκατό 
(100) ημέρες, χωρίς την αλλαγή του οικονομικού και φυσικού αντικειμένου της. 
6.- Την αριθ. 491/2008 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η εκ νέου παράταση 
της σύμβασης και του χρονοδιαγράμματος υλοποίησης του παραπάνω έργου έως τις 
30-11-2009. 
7.- Το από 15-12-2008 4ο πρακτικό της επιτροπής παρακολούθησης και παραλαβής 
του έργου «Προμήθεια και εγκατάσταση Ευρυζωνικού Δικτύου Οπτικών Ινών στο 
Δήμο Βέροιας» 
8.- Τις διατάξεις των άρθρων 93 & 95 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) καθώς και αυτές 
του άρθρου 46 του ΕΚΠΟΤΑ και του άρθρου 30.2 της διακήρυξης του παραπάνω 
έργου. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα  
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει τα από 15-12-2008 πρακτικά (4ο ) της επιτροπής 
παρακολούθησης και παραλαβής του έργου «Προμήθεια και εγκατάσταση 
Ευρυζωνικού Δικτύου Οπτικών Ινών στο Δήμο Βέροιας» και αποδέχεται το από 26-
11-2008 αίτημα της αναδόχου εταιρίας «ELECNET ΤΗΛΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΚΑ 
ΔΙΚΤΥΑ A.E.» για παράταση της από 14-6-2007 σύμβασης που υπογράφηκε μεταξύ 
του Δήμου και της εν λόγω εταιρείας μέχρι τις 31-1-2009 και του χρονοδιαγράμματος 
υλοποίησης του παραπάνω έργου χωρίς την αλλαγή του οικονομικού και φυσικού 
αντικειμένου της και ανάλογη τροποποίηση των διατάξεων αυτής, σε όλες τις 
σχετικές με χρόνους διατάξεις της. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  715/ 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ. Καπανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  21-1-2009 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ – ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
  
 


